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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1468
	Course Number
	1468

	授課教師
	邱吉田
	instructor
	CHIU,CHI TIEN

	中文課名
	網頁設計與製作
	Course Name
	Design and Making of Frontpage

	開課單位
	休閒事業管理系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	學習網站規劃與網頁設計能力。從好的網站規劃、基本網頁製作、美工處理、互動程式製作、動態網頁設計等，讓學習者從無至有，學得建站之能力。
	Objectives
	Learn how to plan an excellent web site and make it happen. The main learning points are : web planning web page design photo and picture dealing web programming.　

	教材
	正確學會 Dreamweaver CS3 的 16 堂課

施威銘研究室著

旗標出版(股)公司 出版
	Teaching Materials
	Learing Dreamweaver CS3 correctly takes 16 classes.

施威銘研究室著

旗標出版(股)公司 出版



	成績評量方式
	作業與個案研討 40%

期中考 30%

期末考 30%


	Grading
	Grading Homework & case studies 40%

Midterm 30%

Final exam 30%

	教師網頁
	

	教學內容
	1.網站基本概念與 Dreamweaver 環境介紹

2.實作第一個網頁

3.利用 CSS 與 Div 標籤劃分網頁版面

4.深入應用各項功能完成第一個網站並上傳

5.利用表格、條列項目與 CSS 編排易於閱讀的大量文字頁面

6.調整 DIV 區塊配置與 CSS 樣式、插入影片與錨點

7.運用網頁範本製作版型相同的網頁

8.運用 AP 區塊與動態元件編排活動網站頁面

9.製作並發送活動電子報

10.製作相片展示版面與行為面板、超連結的應用

11.善用 Spry 效果及組件製作互動式界面

12.使用 Spry 與 XML 製作可動態更新的網頁

13.資料庫網站快速入門

14.顯示促銷商品、依類別檢視商品, 以及子網頁的應用

15.加入分頁功能與動態產生 XML 資料

16.使用表單來搜尋及變更資料內容


	Syllabus
	1. Dreamweaver Web site with the basic concepts of environment.

2. Implementation of the first page.

3. The use of CSS and Div tags into the page layout.

4. Mastering in the applicatition of every feature can complete the first website and upload.

5. Using forms and rules out the project with the CSS is easy to read with a large number of context.

6. Adjusting the configuration of DIV block and inserting the film and anchor.

7. The use of web-based version of the model produced the same page.

8. Using AP blocks and components of dynamic to arrange the Web pages.

9. Producing and sending the activities e-papers.

10. The application of product photos , showing the layout,behavior panel and URL. 

11. Spry make the best use of the effect the production of components and interactive interface.

12. To use of Spry and XML to make the dynamically pages.

13. Database Web site introduction.

14. Showing of promotional merchandis, examing the merchandise by category,as well as the sub-page application.

15. Adding the feature of page dividing, and generating dynamic XML data.

16. use the forms to search and change the context information. 




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

